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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 15. októbra 2024 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Kopják Angelika, Grassl Ferdinand, PaedDr. Héder 

Ágnes, Mgr. Laboda Róbert, Vörös Mária 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Szabó Csilla, Ing. Vetter Ján, Ing. Fabóová 

Mária 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: Mgr. Gajdáč Ondrej – viceprimátor, Mgr. Mónika Nagy Telkesi – vedúca Majetkovo-

právneho odboru, Ing. Imrich Tóth – vedúci Oddelenia evidencie obyvateľstva a adries, 
PaedDr. Kováč Klaudia – riaditeľka ZŠ s VJM Eötvösa, PaedDr. Zuzana Langschadlová 
– riaditeľka ZŠ J.A. Komenského, Ing. Mgr. Zoltán Finta – riaditeľ ZŠ M.Jókaiho, Mgr. 
Slavomír Ďurčo – riaditeľ ZŠ pohraničnej, PaedDr. Mária Pálinkáš – riaditeľka ZŠ s VJM 
práce, Mgr. Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ rozmarínová, Mgr.art. Alexander Barkóci – 
riaditeľ ZUŠ 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Žiadosti a návrhy na úseku kultúry 
D/ Rôzne 
E/ Záver 

 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie a 
ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, 
a komisia je uznášania schopná. Ďalej konštatovala, že materiál TE-728/2024 a TE-729/2024 
budú prerokované na konci rokovania. Predsedníčka komisie dala hlasovať o schválení poradia 
programových bodov. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
  

 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-700/2024 
Návrh na zmenu rozpočtu školských zariadení na rok 2024 po prepočítaní údajov o počte 
žiakov k 15.9.2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že komisia už prejednala materiál na 
svojom predchádzajúcom zasadnutí, vtedy ešte bez konkrétnych čísiel. Ďalej uviedol, že 
materiál bol doplnený a upresnený o konkrétne čísla. Konštatoval, že z dôvodu navýšenia počtu 
detí a žiakov rozpočet školských zariadení treba navýšiť celkovo o 18.080 eur. Ďalej 
konštatoval, že navýšenie rozpočtu školských zariadení MsÚ navrhuje vykryť z vyšších bežných 
príjmov z pokút a z presunu finančných prostriedkov z programu 7.2 – Opatrovateľská služba. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 



TE-750/2024 
Návrh na zmenu rozpočtu základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Komárno 
na rok 2024 – normatívna dotácia 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál neobsahuje konkrétne 
čísla, nakoľko ministerstvo ešte nezverejnilo rozpis normatívu po prepočítaní údajov o počte 
žiakov k 15.9.2024. Ďalej uviedol, že ministerstvo zverejní na svojej internetovej stránke 
upravené údaje o výške normatívnych dotácií do konca októbra 2024. Konštatoval, že MsÚ 
navrhuje schváliť rozpis normatívnych finančných prostriedkov v zmysle rozpisu ministerstva, čo 
znamená, že  nerozdelená rezerva vo výške 150.000 eur bude vynulovaná a rozpísaná medzi 
základnými školami v súlade s rozpisom ministerstva. Ďalej konštatoval, že údaje za jednotlivé 
základné školy budú doplnené na zasadnutie Rady pri MZ, resp. na zasadnutie MZ po 
zverejnení údajov ministerstvom. 
 
Komisia odporúčala prejednať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ po doplnení údajov. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
 
 
C/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU KULTÚRY 
 
TE-728/2024 
Návrh na schválenie VZN Mesta Komárno č. ..../2024 o určení názvu ulíc v mestskej časti 
Hadovce v meste Komárno 
 
Ing. Tóth – vedúci Oddelenia evidencie obyvateľstva a adries predkladal materiál. Uviedol, že 
v zmysle žiadosti Komisie školstva a kultúry občania mesta v dotknutých uliciach boli oslovené, 
vyjadrili sa a predložili svoje návrhy, ktoré sú prílohou materiálu. Ďalej uviedol, ktoré návrhy boli 
podporené Mestským úradom, a na zasadnutí Komisie územného plánovania, životného 
prostredia a pre rozvoj. 
Komisia konštatovala, že súhlasí s návrhom Komisie územného plánovania, životného 
prostredia a pre rozvoj, avšak v prípade ulice č.5 komisia navrhla schváliť názov Ulica 
priemyselného parku – Ipari park utca. Ďalej komisia odporúčala prekontrolovať jednotlivé 
názvy ulíc aj z hľadiska pravopisu. 
 
Komisia odporúčala schváliť názvy ulíc nasledovne: 
Ulica č.1: Kameničná cesta – Keszegfalvi út 
Ulica č.2: Horná ulica – Felső utca 
Ulica č.3: Poľná ulica – Mező utca 
Ulica č.4: Hájska ulica – Liget utca 
Ulica č.5: Ulica priemyselného parku – Ipari park utca 
Ulica č.6: Jedľová ulica – Fenyő utca 
Ulica č.7: Malinová ulica – Málna utca 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
 
 



TE-729/2024 
Návrh na schválenie VZN Mesta Komárno č. ..../2024 o určení názvu ulice v meste 
Komárno v lokalite Alžbetínsky ostrov 
 
Ing. Tóth – vedúci Oddelenia evidencie obyvateľstva a adries predkladal materiál. Uviedol, že 
v zmysle žiadosti Komisie školstva a kultúry občania mesta v dotknutej ulice boli oslovené, 
vyjadrili sa a predložili svoje návrhy, ktoré sú prílohou materiálu. Ďalej uviedol, ktoré návrhy boli 
podporené Mestským úradom, a na zasadnutí Komisie územného plánovania, životného 
prostredia a pre rozvoj. 
Komisia konštatovala, že súhlasí s návrhom Komisie územného plánovania, životného 
prostredia a pre rozvoj. Ďalej komisia odporúčala prekontrolovať názov ulice aj z hľadiska 
pravopisu. 
 
Komisia odporúčala schváliť názov ulice: Jarná ulica - Tavasz utca 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
TE-756/2024 
Výpožička majetku mesta – Pro Castello Comaromiensi, n.o. 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ uviedol, že stiahne materiál z rokovania. 
 
Pomer hlasovania: bez hlasovania 
 
 
 
TE-769/2024 
Prenájom nebytových priestorov – Varju & Company s. r. o. 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ uviedol, že stiahne materiál z rokovania. 
 
Pomer hlasovania: bez hlasovania 
 
 
 
 
 
 
D/ RÔZNE 
 
TE-754/2024 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ide o účelovo určené finančné 
prostriedky v roku 2024, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať primátor mesta 
a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedol, že materiál 
obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie september 2024. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 



 
E/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť v Komisii školstva a kultúry a 

vyhlásila zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 15.10.2024 
 
 
 
 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 
 


